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  Protokół z posiedzenia komisji

    Statutowo Regulaminowej

     z 13 kwietnia 2017 r.                    

=========================================================================

Tryb zwołania: Komisja zwołana przez Przewodniczącą Rady Miejskiej, w związku z planem pracy
oraz skierowanymi do komisji uchwałami.
Prowadzący obrady: Przewodniczący Komisji Patryk Trybulec.

Porządek obrad: 
Analiza i omówienie budżetu obywatelskiego. 

Czas trwania posiedzenia: 0:45 (od 15:00 do 15:45) 

Frekwencja Radnych:
1. Patryk Trybulec
2. Marian Kita
3. Wojciech Maćkowski
4. Dominik Penar
5. Andrzej Mentel

Ustalenia i Rozstrzygnięcia

omówiono zgodnie z planem przygotowany materiał.

Przebieg obrad:

P.  Trubulec  –  Witam na  komisji  Statutowo-Regulaminowej,  dzisiaj  mamy analizę  i  omówienie
budżetu obywatelskiego, ale  nie  mamy żadnej  osoby z urzędu i  chciałem zapytać czy panowie
macie jakieś wnioski pytania? 
M. Kita – wczoraj po sesji podszedł do mnie pan Pisarek i dostałem gazetę od niego i tam w tej
gazecie pisze o tym funduszu i pisze ze jesteśmy skrajnie rozrzutni. Ja nie jestem przeciwko placom
zabaw itp. natomiast nie jest jeszcze tak cudownie, że mamy tyle pieniędzy, więc z mojego punktu
możemy w ramach tego budżetu obywatelskiego dokończyć tą hale do której jest tyle wątpliwości i
te pieniądze pozwoliłyby nam tą sprawę z halą zakończyć, która budzi tyle wątpliwości. Dziękuje.
A. Mentel. - ja chciałbym podjąć dyskusje i przekazać nasze uwagi do kierownictwa. Nie zgodzę
się z panem Marianem do końca bo założenia budżetu miasta są całkiem inne. Zakres budżetu jest
bardzo szeroki i niech tak będzie każdy może mieć jakiś pomysł. Tyle w odpowiedzi na pana pkt.
Ja bym się tu skupił na sposobie realizacji tego budżetu. Ja po tych uwagach radnych chciałbym
zwrócić uwagę na to żeby tak sformułować głosowanie internetowe żeby nie było innej możliwości
glosowania  niż  jest  w regulaminie.  Jeżeli  ktoś  wpisze  źle  numer  telefonu  to  system powinien
zareagować że się tak nie da. Żeby każdy wiedział że nie da się sfałszować wyniku. Tak jak ostatnio
Pan pisarek mówił że głosował kilka razy. 
W.  Maćkowski  -  tutaj  by nam się  ktoś  przydał  kto  jest  operatorem tego systemu i  by nam to
wyjaśnił.
A. Mentel – tak ale my jako komisja możemy mieć uwagi do wydziału. 
D. Penrar – celem budżetu Partycypacyjnego jest zebranie jak największą ilość ludzi. Nie wiem jak
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wygląda sytuacja w innych miasta ale wiem jak wyglądają konkursy.
P. Trybulec – pytanie jak to wyglądało do tej pory w praktyce. 
M. Kita – ja uważam że panie Przewodniczący należy zobligować 5 miast, które dobrze robią ten
budżet. Jeżeli ludzie są zadowoleni tam powinniśmy wziąć od nich przykład. 
D. Penar – robimy teraz duże inwestycje i trzeba się zastanowić co jest dla nas priorytetowe. 
A. Mentel – ja uważam że nie możemy się ograniczać bo to jest najgorsze. 
D. Penar – musimy  trochę patrzeć z pkt widzenia miasta i są rzeczy ważniejsze dla miasta i mniej.  
P. Trybulec – nie wiem jak oceniacie tą rezygnacje z okręgów wyborczych. Było sporo osób takich
rozgoryczonych zastanawiam się czy nie wprowadzić takiego podzielenia tego budżetu na projekt
duży i projekt mały czyli np.  jeden projekt za 300 tys i 50 tys. to tylko poddaje pod dyskusje. 
W. Maćkowski  –  wydział  promocji  musiałby zebrać  takie  informacje z  innych miast,  najpierw
musimy się przyjrzeć temu. Następnym razem trzeba zaprosić kogoś kto zna system.
A. Mentel – zróbmy następną komisje za miesiąc nie za pół roku i będziemy rozmawiać bo dzisiaj
możemy tylko między sobą. Wrócimy do tematu jak będzie ktoś z urzędu. 
D. Penar – żeby ktoś nam to pokazał na urządzeniu DEMO. 
P. Trybulec - jeszcze jedno pytane do radnych dot. konsultacji społecznych w Piekarach Ślaskich
stworzono uchwałę, która określa wiele szczegółów i pytanie czy nie chcielibyśmy podjąć takiej
uchwały jak w Piekarach. 
A. Mentel – jest to sprawa do przedyskutowania. Najpierw trzeba mieć materiał. 
P. Trybulec – dziękuje zamykam posiedzenie komisji. 

Przewodniczący                
Komisji Statutowo-Regulaminowej

Patryk Trybulec                

Data napisania protokołu : 19.04.2017 r.

Data podpisania protokołu : …………….
Data przekazania protokołu do BIP : …...........
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